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Datum 3 oktober 2016

Onderwerp Onzekerheid situatie Norbertus/Gertrudis-college

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling in de

cyclus?

Nee

Beleidsterrein Onderwijs

Portefeuillehouder H. Verbraak

Schriftelijke vraag

Vanuit BN/De Stem hebben we de afgelopen periode flarden van informatie gehad over de
vergaande samenwerking tussen het Norbertus- en Gertrudiscollege. Voor duizenden ouders en
kinderen in groep 7 en 8 brengt dit veel vragen en zorgen met zich mee. Het mogelijke scenario dat
jouw kind jarenlang onderwijs krijgt in noodgebouwen, tussent'rjds moet verhuizen of door de
situatie bij het Norbertus/Gertrudis er straks massaal wordt ingeschreven bíj het JTC met alle
gevolgen van dien, houdt veel ouders en kinderen bezig. Het plaatsingsadvies voor het voortgezet
onderwijs laat ook niet lang meer op zich wachten voor groep 8 en over slechts een paar maanden
moeten deze leerlingen zich inschrijven op het Gertrudis, Norbertus of JTC.

We hebben over deze ontwikkelingen de volgende vragen:

L. Wat vindt u van de onzekerheid die voor ouders en leerlingen van de groepen 7 en 8 op het
basisonderwijs heerst rondom de plannen voor een fusie/samenwerking tussen het
Norbertus- en het Gertrudiscollege? Hoe denkt u ervoor te zorgen dat er snel duidelijkheid
komt in deze situatie, zodat de kinderen en ouders van achtste groepers tijdig weten welke
weloverwogen keuze ze kunnen maken voor de toekomst?

2. Door de onzekerheid rondom verbouw/nieuwbouwplannen neigen veel ouders ernaar om
voor zekerheid te kiezen en hun kind in te schrijven bij het JTC. Het JTC heeft nu al te maken
met een (te) grote toestroom waardoor huisvestíng van leerlíngen steeds verder onder druk
komt te staan. Hoe kijkt u hier tegenaan? Welke rol ziet u voor uzelf weggelegd in een
mogelíjk gesprek met de drie scholen (OMO en JTC) om de nieuwe situatíe goed op elkaar af
te stemmen?

3. We vernemen uit BN/De Stem van 1-10 jl. dat de gemeente al in onderhandeling is met het
Norbertus-Gertrudiscollege over het 'doorsluizen van miljoenen voor vervangende
nieuwbouw'. Wanneer wordt de gemeenteraad hierover in stelling gebracht en wanneer
krijgen ouders en leerlingen hier duidelijkheid over?

Namens de fractie van de Roosendaalse Lijst,

René van Broekhoven en Kees Hoendervangers



Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1. Vanuit OMO wordt op verschillende manieren ingezet om ouders en leerkrachten van
goede informatie te voorzien. In november worden verschillende informatiemarkten
georganiseerd waarbij ouders precieze informatie ontvangen over de start van de
brugklas. Ook tijdens de kennismakingsmiddagen in december en januari worden ouders
en kinderen uitgebreid geïnformeerd. Op 9 november wordt door OMO een
informatieavond georganiseerd voor directie van de basisscholen en leerkrachten van
groepen 7 en 8. Evenals bij de nieuwbouw van het Da Vinci College zal een website
worden gestart en worden gesprekken met stakeholders gevoerd.

2. De gemeente is voortdurend in gesprek met de schoolbesturen van OMO en JTC over
huisvesting en leerling-stromen, nu en in de toekomst. OMO en JTC werken in goede
harmonie samen om te zorgen voor een goed ondenruijsaanbod waar voor ouders en
leerlingen keuze is. Zo organiseren ze het hele voorlichtingstraject en de aanmelding
van aanstaande brugklassen gezamenlijk. De basisscholen ontvangen van OMO en JTC
samen de flyer inschrijven, de schoolbesturen voeren overleg over de
voorlichtingsmomenten en stemmen de open dagen af.

3. De gesprekken met de schoolbesturen over de doordecentralisatie van
onderwijshuisvesting staan los van de voorgenomen fusie van Gertrudis en Norbertus.
Deze gesprekken zijn al langer gaande. Het betreft hier niet het doorsluizen van
miljoenen voor de geplande nieuwbouw, maar de overheveling van reguliere middelen
en verantwoordelijkheden van de gemeente naar de schoolbesturen.
Naar ven¡rachting kan in november een informatieavond gepland worden voor
raadsleden waarin de actuele stand van zaken wordt toegelicht. Na besluitvorming
hierover in de raad zullen alle betrokkenen op passende wijze geihformeerd worden.

Hans Verbraak
Wethouder Onderwijs


